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Vragen van de leden Arib en
Spekman (beiden PvdA) aan de
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het weigeren
van illegalen in de zorg. (Ingezonden
29 september 2009)

1
Bent u op de hoogte van het feit dat
illegalen nog steeds geweigerd
worden in de zorg?1

2
Wat is uw mening ten aanzien van
het feit dat uit een Europees
onderzoek van Dokters van de Wereld
dat illegalen in Nederland vaker
worden geweigerd dan in andere
Europese landen?

3
Hoe verklaart u het feit dat de NVZ
(Nederlandse Vereniging van
Ziekenhuizen) deze signalen niet zegt
te herkennen en het CVZ (College
voor Zorgverzekeringen) stelt dat dit
niet meer voorkomt sinds de
invoering van het nieuwe
vergoedingssysteem in 2009?

4
Is het waar dat illegalen die zorg
vragen gedwongen worden een
betalingsregeling te tekenen,
waarvan duidelijk is dat zij er niet aan
kunnen voldoen?

5
Bent u van mening dat een systeem
waarbij ziekenhuizen eerst alles
moeten proberen om geld te krijgen

voordat zij aanspraak kunnen maken
op het waarborgfonds, dit soort
praktijken in de hand werkt?

6
Heeft u het vermoeden dat illegalen
meestal geweigerd worden door
administratief personeel of de balie?
Zo ja, welke maatregelen dienen
ziekenhuizen te nemen om personeel
beter te instrueren, en bent u bereid
de ziekenhuizen hier nadrukkelijk op
te wijzen?

7
Bent u bereid onderzoek te doen naar
de mate waarin het voorkomt dat
illegalen geweigerd worden, c.q. pas
na veel moeite of tussenkomst van
derden zorg krijgen, en door wie zij
geweigerd worden?

8
Is het waar dat het aantal
onbehandelde gebitsproblemen stijgt
sinds de tandartszorg voor illegalen
niet meer wordt vergoed? Wat is uw
mening hierover? Welke
mogelijkheden zijn er om
tandartszorg voor illegalen te
vergoeden, en welke kosten zouden
hiermee gepaard gaan?

9
Is het de bedoeling geweest van het
nieuwe vergoedingssysteem om er
voor te zorgen dat 33% van de
illegalen geen medische zorg meer
krijgt? Zo nee, welke maatregelen
gaat u nemen om dit onbedoelde
effect te herstellen?

1 AD, 24 september 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 20 oktober 2009)

De vragen van de leden Arib en
Spekman (PvdA) over het weigeren
van illegalen in de zorg (ingezonden
29 september 2009) kunnen tot mijn
spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat over de
antwoorden nog met verschillende
instanties afstemming dient plaats te
vinden.
De beantwoording zal plaatshebben
omstreeks half november van dit jaar.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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